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内容概要

　　本书是依据《大学英语课程教学要求（试行）》，为《大学英语（全新版） 综合教程2》编写的
教学辅导书，旨在帮助广大在校学生全面理解和掌握教材所含的语言知识，提高学习成绩和语言能力
。
　　本书主要内容包括单元核心词汇与短语、水平预测、课文A精讲、课文B 精讲、一课一练、大学
英语四级考试相关链接等部分。
本书附录提供了全部课后练习答案和课文的中文翻译。
　　本书适合所有在校大学生、英语教师和英语自学者阅读。
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书籍目录

Unit 1 Ways of LearningText A Learning Chinese-StyleText B　Children and MoneyUnit 2 ValuesText A The
Richest Man in America，Down HomeText B　The Restoration of Jimmy CarterUnit 3 The Generation
Gap11ext A Father Knows BetterText B　When Father Doesn’t Know BestUnit 4 The Virtual WorldText A A
Virtual LifeText B　Mother’s Mad About the InternutsUnit 5 Overcoming ObstaclesText A True HeightText B
Fourteen StepsUnit 6 Women．Half the SkyText A I’m Going to Buy the Brooklyn BridgeText B　Beginning A
NewUnit 7 Learning about EnglishText A The Glorious Messiness of EnglishText B The Role of English in the 21st
Century。
Unit 8 Protecting Our EnvironmentText A Saving Nature．But Only for ManIText B An Ugly New Footprint in
the SandAppendix Ⅰ　Key to Exercises（Unitsl8）Appendix Ⅱ　Chinese Translations of Texts A（Units 1-8
）Appendix Ⅲ Chinese Translations of Texts B（Units l-8）
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编辑推荐

　　本书是《大学英语》课文同步辅导用书，全书分为八个单元，每个单元均由单元核心词汇与短语
、水平预测、课文A精讲、课文B精读、一课一练几个环节组成，还有大学英语四级考试相关链接，适
合作为大学英语课后练习之用。
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